
protokół Nr xxxv
z sesji Rady Gminy Bralin
w dniu 26 października 2016 r.

Sesja odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Gminy Bralin, rozpoczęta się o godz, 15.00 itrwała do
godz. 17.30.
porzadek obrad:

porzadek obrad:

l, Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Złożenie ślubowania przez radnego wybranego w wyborach uzupełniających do

Rady Gminy Bralin w okręgu wyborczym nr 9.

3. Uchwalenie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokotu z ostatniej sesji.
5. Sprawozdanie wójta z działalności międzysesyjnej.
6. Sprawozdania z prac komisji Rady.
7. Analiza oświadczeń majątkowych;

1) lnformacja wójta o złożonych oświadczeniach majątkowych,
Ż) lnformacja przewodniczącego o złozonych oświadczeniach majątkowych,

B. Sprawozdanie oŚwiatowe o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Bralin w
roku szkol n ym żOI5 / 20L6.

9. Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska.
10, Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budzetowej na 2016 rok.
1-1. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 2OI7

rok.
12. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości rocznych stawek podatku od środków

transportowych.
13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ,,Programu Ochrony Środowiska dla Gminy

Bralin na lata 20L7 -20ZO".
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości

położonych w Bralinie do zasobów mienia komunalnego.
15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji

społecznych z mieszkańcami Gminy Bralin.
16" Wolne głosy i informacje.

L7 . Zamknięcie posi edzen i a.

Pkt 1) Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
Otwarcia posiedzenia o godzinie 16.30 dokonał przewodniczący Rady Gminy Bralin

Grzegorz Lemanik.
Przewodniczący obrad powitał przybyłych na dzisiejsze posiedzenie radnych, wójta gminy
pana Romana Wojtysiaka, sekretarza pana Zbigniewa Łatkę, skarbnik panią Grazynę Mosch,
dyrektorów placówek oświatowych gminy Bralin, przybyłą publiczność oraz przedstawicieli
mediów.
Przewodniczący obrad powitał również przybyłego na dzisiejsze posiedzenie pana Adama
Bronisza, który przedstawi zebranym raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska oraz
,,Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Bralin na lata żOL7 - 2OżO".
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W dzisiejszym posiedzeniu udział bierze ]-1 na stan ogólny 15 radnych, co pozwala zgodnie
z przepisami prawa obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Nieobecni: Aldona Głąb, jacek Kuropka, Marek Markiewicz i Michał Woźniak.

Pkt 2) Złożenie ślubowania przez radnego wybranego w wyborach uzupełniających do
Rady Gminy Bralin w okręgu wyborczym nr 9.

Przewodniczący rady poinformował zebranych, ze nowo wybrani radni przed przystąpieniem
do wykonywania mandatu składają ślubowanie.
Przewodniczący odczytał rotę ślubowania a radny Krzysztof Sutowicz złożył ślubowanie.

Pkt 3 Uchwalenie porządku obrad.
Przewodniczący rady zaproponował radnym, aby zmienić kolejność punktów dzisiejszego
porządku obrad i wysłuchać zaproszonego gościa, który przybył z Warszawy zeby przedstawić
zebranym raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska oraz ,,Program Ochrony
Środowiska dla Gminy Bralin na lata 2OL7 - 2O2O" ,

porzadek obrad po zmianach:
1,, Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Złożenie ślubowania przez radnego wybranego w wyborach uzupełniających do

Rady Gminy Bralin w okręgu wyborczym nr 9.

3. Uchwalenie porządku obrad.
4. Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska.
5. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
6. Sprawozdanie wójta z działalności międzysesyjnej.
7, Sprawozdania z prac komisji Rady.
B. Analiza oświadczeń majątkowych;

1) lnformacja wójta o złożonych oświadczeniach majątkowych,
2) lnformacja przewodniczącego o złożonych oświadczeniach majątkowych.

9. Sprawozdanie oŚwiatowe o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Bralin w
roku szkol n ym ż0I5 l 20t6.

10. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budzetowej na 2016 rok.
11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 2OI7

rok.
12. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości rocznych stawek podatku od środków

transportowych.
13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ,,Programu Ochrony Środowiska dla Gminy

Bralin na lata żOt7 -2020".
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości

połozonych w Bralinie do zasobów mienia komunalnego.
1-5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji

społecznych z mieszkańcami Gminy Bralin.
16. Wolne głosy i informacje.
17 . Zamknięcie posiedzenia.

Na posiedzenie przybył radny Marek Markiewicz, od tej chwiIi w obradach udział bierze
12/15 radnych,
Przewodniczący rady zarządził głosowanie - poprzez podniesienie ręki - w sprawie przyjęcia
porządku obrad po zmianach:
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wvnik ełosowania:
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych,
ZA - przyjęciem porządku obrad głosowało 12 radnych,
PRZEC|W - 0,

GŁosY WSTRZYMUJĄCE _ 0.

Rada porządek obrad po zmianach przyjęła jednogłośnie.

Pkt 4) Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska.
Adam Bronisz reprezentujący firmę Meritum Competence, która opracowała dla gminy Bralin
raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska za lata 201,4 -żOI5 oraz ,,Program Ochrony
Środowiska dla Gminy Bralin na lata 2Ot7 - 2O2O" przedstawił zebranym podstawowe
informacje dotyczące obu doku mentów.
Pytania do raportu i programu zadali:
Radny Leszek Głąb zauważył,że w raporcie na str.41 nastąpiła omyłka pisarska polegająca na
zanizeniu wielkości obszaru leśnego kompleksu promocyjnego.
Odpowiedzi udzielił wójt i potwierdził zastrzeżenia radnego.
Radny Paweł Narękiewicz odczytał zapis 47 str. programu i zapytał czy nie nastąpił błąd w
okreŚlaniu zamierzeń kanalizowania gminy, część obszarów ujęta w programie jest
skanalizowana.
Wójt potwierdził, ze częściowo wymienione obszary są skanalizowane"
Przewodniczący rady zapytał, dlaczego w dokumentach są powoływane dane GUS z roku
201,4?

Adam Bronisz odpowiedział, że korzystano z najbardziej aktualnych danych GUS, ktore były
dostępne.
Radny Paweł Narękiewicz zada| pytane odnoszące się Programu Ochrony Środowiska w
zakresie wspierania przydomowych oczyszczalni ścieków.
Odpowiedzi udzielił wójt, powiedział, że wydawanie i prowadzenie pozwoleń jest formą
wsparcia.
W związku z brakiem dalszych pytań przewodniczący rady podziękował Adamowi Broniszowi
za udzial i przedstawienie raportu i programu.

Pkt 5) Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
Przewodniczący obrad nadmienił, ze rada będzie w dniu dzisiejszym przyjmować protokół nr
XXX|ll i XXXIV, Projekty protokołów są dostępne na stronie BlP oraz w biurze rady.
Przewodniczący rady zapytał czy są uwagi bądź poprawki do przedmiotowych projektów
protokołów.
Uwagi wygłosił radny Paweł Narękiewicz. Protokolantka poinformowała radnego, że uwagi i

poprawki składa się na piśmie.
Przewodniczący rady przystąpił do głosowania za przyjęciem protokołów:
wvnik głosowania w sprawie przviecia protokołu nr xxxlll:
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych,
ZA- przyjęciem protokołu głosowało 5 radnych,
PRZEC|W - 5,

GŁoSY WSTRZYMUJĄCE - 1.

W posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, więc brak jest jednego głosu.

wvnik głosowania w sprawie przviecia protokołu nr xxxlv:
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W głosowaniu udział wzięło 12 radnych,
7A - przyjęciem protokołu głosowało 11 radnych,
PRZEC|W - 0,

GŁosY WSTRZYMUJĄcE - 1,

Rada przyjęła protokół nr XXXIV.

Pkt 6) Sprawozdanie wójta z działalności międzysesyjnej.
Wójt złożył radzie sprawozdanie z działalności międzysesyjnej za okres od ż9 września żOL6 r,
do 26 października żOt6 roku a także sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na
poprzednich sesjach.
Przewodniczący rady poprosił wójta o rozszerzenie informacji dotyczącej budynku
komunalnego w Chojęcinie - Parcelach.
WÓjt na prośbę przewodniczącego przedstawił stan techniczny i prawny obiektu oraz działania
z tym związane.
Przewodniczący rady zapytał czy w momencie przejmowania majątku przez gminę został
sporządzony protokół określający stan mienia.
Wójt odpowiedział, ze musi sprawdzić dokumentację,

Pkt 7)Sprawozdania z prac komisji Rady.
Zaden z przewodniczących komisji stałych obecnych na sali nie zabrał głosu.

Pkt 8) Analiza oświadczeń majątkowych;
1) lnformacja wójta o złożonych oświadczeniach majątkowych,
2| Informacja przewodniczącego o złożonych oświadczeniach majątkowych.

Przewodniczący rady odczytał informacje przekazane do rady przez wojewodę, wójta i

naczelnika urzędu skarbowego o złożonych oświadczeniach majątkowych osób zobligowanych
do ich złożenia.

Pkt 9) Sprawozdanie oświatowe o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Bralin w
roku szkol n ym 2OL5 | 2OL6.

Kierownik RKS Sławomir Bąk przedstawił radnym sprawozdanie oświatowe o stanie realizacji
zadań oświatowych w Gminie Bralin w roku szkolnym 20I5/20t6.
Radny Kamil Lenort zadał pytanie odnośnie odpłatności za uczęszczanie dzieci do przedszkoli
poza gminą ijak na tym tle wygląda nasza gmina.
Kierownik RKS odpowiedział, że ostatnio wyliczono, iż za dziecko uczęszczające do placówki
w NowejWsi Ksiązęcejgmina ościenna winna zwrocic naszej gminie koszt utrzymania dziecka
w wysokości752,00 zl.
Radny Tadeusz lwan zapytał ile wynosi koszt utrzymania jednego dziecka w przedszkolu w
Bralinie.
Kierownik RKS odpowiedział, że 650,00 zł, czyli podobnie do kwoty kępińskiej, według
wstępnych obliczeń księgowej.
Skarbnik Grażyna dodała, że w Bralinie nie było takiego przypadku i należy sprawdzić tę
informację.
WÓjt powiedział, żejeśli trzeba będzie taka informacja zostanie przygotowana, wójt odniósł
się do kwoty utrzymania dziecka w przedszkolu.
Radny Kami! Lenort zapyta|, dlaczego wykaz pracowników obsługijednostek oświatowych jest
sporządzony nieczytel nie.
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Kierownik RKS udzielił radnemu odpowiedzi, że informacje w takiej formie zostały zebrane ze
szkół.
Pytanie zadał przewodniczący rady odnośnie małej ilości nauczycieli z najwyższym stopniem
awansu zawodowego w szkole podstawowej.
wójt udzielił wyjaśnień na zadane pytanie i nawiązał do wieku nauczycieli.
Dyrektor szkoły podstawowej wtrącił, że nauczyciel musi mieć wymagany staz pracownicy, aby
ubiegaĆ się o kolejny stopień awansu zawodowego. Dodał, ze awans jest to indywidualna sprawa
każdego nauczyciela.
Przewodniczącv rady odniósł się do wyników egzaminów szóstoklasistów.
W dyskusję włączyli się wójt, dyrektor szkoły podstawowel oraz kierownik RKS.
Radny Kamil Lenort zwrócił uwagę na procentowe różnice w wynikach egzaminacyjnych
szóstoklasistów pomiędzy szkołą w Bralinie i Nowej Wsi Książęcej.
Przewodniczący rady zadał pytanie o zasady przyznawania nagród wójta.
Odpowiedzi udzielił wójt, zaznaczył, że inicjatywa w tej kwestii nalezy do rady rodziców, dyrekcji
szkoły, grona pedagogicznego i wójta.
Przewodniczący rady kontynuując temat zapytał czy mimo złozonego wniosku wójt może takiej
nagrody nie przyznać.
Wójt potwierdził.

Pkt 10) Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok.
Uzasadnienie przedstawiła skarbnik. Grazyna Mosch wyjaśniła, ze w stosunku do przekazanego
radnym w ubiegłym tygodniu projektu nastąpiły zmiany, są one wynikiem otrzymania w dniu
wczorajszym 5 zawiadom ień wojewody.
Pytanie do uzasadnienia w kontekście zakupu szaf chłodniczych zadał przewodniczący rady, który
chciał się dowiedziec, czy była podjęta próba rozmowy z sołtysem Bralina na temat uwzględnienia
wspomnianego zakupu w ramach wyodrębnionego funduszu sołeckiego.
WÓjt odpowiedział, że zarząd OSP Bralin zwrócił się do gminy o uzupełnienie wyposażenia
Świetlicy ,,Florian". Spotkanie odbyło się w październiku i proceduralnie nie mozna było z|ożyc
wniosku do funduszu sołeckiego.
W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do uzasadnienia przewodniczący rady przystąpił
do odczytania projektu uchwały w sprawie: zmiany uchwały budzetowej na 2016 rok.
Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i nie wniesiono uwag.
Przewodniczący rady zamknął dyskusję nad projektem i przystąpił do głosowania - poprzez
podniesienie ręki -za przyjęciem przedmiotowej uchwały.
Wvnik głosowania w sprawie: zmianv uchwałv budżetowei na 2016 rok.
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych,
ZA - przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych,
PRZEC|W _ 0,

GŁosY WSTRZYMUJĄCE - 0.

Rada podjęła uchwałę nr XXXV/l40/201,6.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pkt 11) Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 2017 rok.
Uzasadnienie przedstawiła skarbnik. Zaproponowano radnym propozycję wzrostu podatku od
nieruchomości o średnioroczny wskaźnik cen towarów i usług, czyli o 1,3%o.
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Skarbnik przedstawiła wysokość średniej ceny skupu 1 dt żyta przyjmowanej, jako podstawę
do obliczenia stawki podatku rolnego. Zaproponowała, aby w związku ztym, ze cena ta jest
nizsza niż obecnie obowiązująca, pozostawić ją na poziomie ogłoszonym przez GUS w
wysokości 52,44 zl.
Grazyna Mosch przedstawiła również stawki za opłat targowych i ceny sprzedazy drewna
przyjmowane do obliczania podatku leśnego.
Przewodniczący rady zauważyi, że nie przedstawiono projektów uchwał w sprawie
pozostałych opłat i podatków.
Skarbnik odpowiedziala, że jeśli rada nie obniży stawek odgórnie obowiązujących, nie ma
potrzeby wywoływania dodatkowych uchwał.
Radny Tadeusz lwan poruszył kwestię wysokości stawki opłaty za żyto,
Wójt zabrał głos w kwestii ceny zyta.
W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do uzasadnienia przewodniczący rady przystąpił
do odczytania projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na
ż017 rok.
Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i nie wniesiono uwag.
Przewodniczący rady zamknął dyskusję nad projektem i przystąpił do głosowania - poprzez
podniesienie ręki -za przyjęciem przedmiotowej uchwały.
wvnik głosowania w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 2017 rok.
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych,
ZA - przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych,
PRZECiW _ 0,

GŁoSY WSTRZYMUJĄCE - 1,

Rada podjęła uchwałę nr XXXV/1-41,/20L6.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pkt 12} Podjęcie uchwały w sprawie wysokości rocznych stawek podatku od środków
transportowych.

Uzasadnienie przedstawiła skarbnik i zaznaczy|a, że kierowano się tą samą zasadą, co przy
proponowaniu stawek podatku od nieruchomoŚci, czyli zwiększono je o stopień inflacji o 1,,3%o

w stosunku do stawek z 201_6 roku.
W związku z brakiem pytań i uwag do uzasadnienia przewodniczący rady przystąpił do
odczytania projektu uchwały w sprawie wysokości rocznych stawek podatku od środków
transportowych.
Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i nie wniesiono uwag.
Przewodniczący rady zamknął dyskusję nad projektem i przystąpił do głosowania - poprzez
podniesienie ręki -za przylęciem przedmiotowej uchwały.
wvnik głosowania w sprawie wvsokości rocznvch stawek podatku od środków
transportowvch.
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych,
ZA - przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych,
PRZEC|W _ 0,

GŁosY WSTRZYMUJĄCE - 0.
Rada podjęła uchwałę nr XXXV/1-42/żOL6,
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Pkt 13} Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ,,Programu Ochrony Środowiska dla Gminy
Bralin na lata 2Ot7 -2020".

Przewodniczący rady zauważył, że zagadnienie było omówione w punkcie 4 dzisiejszego
porządku obrad, nie mniej zapytał czy są jeszcze jakieś pytania w tej kwestii.
WÓjt dodał, że celem uzupełnienia pragnie odpowiedzieć radnemu Leszkowi Głąbowi, ze leśny
kompleks promocyjny Lasy Rychtalskie obejmuje powierzchnię 47,643 ha.
Przewodniczący obrad upewnił się, ze ta pomyłka, którą wskazał radny nie wptynie na
podejmowaną uchwałę.
Wójt odpowiedział, ze nie gdyż znalazła się ona w części opisowej.
W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do uzasadnienia przewodniczący rady przystąpił
do odczytania projektu uchwały w sprawie przyjęcia ,,Programu Ochrony Środowiska dla
Gminy Bralin na lata 2OL7 -żO20".
Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i nie wniesiono uwag.
Przewodniczący rady zamknął dyskusję nad projektem i przystąpił do głosowania - poprzez
podniesienie ręki - za przyjęciem przedmiotowej uchwały.
wvnik głosowania w sprawie przviecia .,programu ochronv Środowiska dla Gminv Bralin na
lata2Ot7 -2O2O".
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych,
ZA- przylęciem uchwały głosowało 1-2 radnych,
PRZEC|W _ 0,

GŁosY WSTRZYMUJĄCE _ 0.
Rada podjęła uchwałę nr XXXV/143/2016,
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pkt 14) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych
w Bralinie do zasobów mienia komunalnego.

Uzasadnienie przedstawił wójt. Uchwała odnosi się do poszerzenia ulicy Południowej.
Kierownik RGl wyjaśnił zasadność podjęcia proponowanej radnym uchwały.
W związku z brakiem pytań i uwag do uzasadnienia przewodniczący rady przystąpił do
odczytania projektu uchwały w sprawie wyrazenia zgody na nabycie nieruchomości
połozonych w Bralinie do zasobów mienia komunalnego.
Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i nie wniesiono uwag.
Przewodniczący rady zamknął dyskusję nad projektem i przystąpił do głosowania - poprzez
podniesienie ręki -za przyjęciem przedmiotowej uchwały.
wvnik głosowania w sprawie wvrażenia zgodv na nabvcie nieruchomości położonvch w
Bralinie do zasobów mienia komunaInego.
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych,
ZA- przy)ęciem uchwały głosowało 1_2 radnych,
PRZEC|W - 0,

GŁosY WSTRZYMUJĄCE _ 0.

Rada podjęła uchwałę nr XXXV/144/201,6.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pkt 15} Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji
społecznych z mieszkańcami Gminy Bralin.
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Uzasadnienie przedstawił wójt. Wskazał na konieczność nowelizacji aktu obowiązującego od
2005 roku,
Szczegóły dotyczące zasadności podjęcia omawianej uchwały przedstawił kierownik RGl.
Wspomniał o wadach dotychczas obowiązującego rozwiązania.
W związku z brakiem pytań i uwag do uzasadnienia przewodniczący rady przystąpił do
odczytania projektu uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji
społecznych z mieszkańcami Gminy Bralin.
Do projektu uchwały pytanie zgłosił radny Tadeusz lwan.
Radny Tadeusz lwan zapytal czy ankiety powinny mieć charakter anonimowy.
Radny Leszek Głąb poddał pod zastanowienie problem jak zachować anonimowość w
przypad ku form u la rza przesyła n ego d rogą elektron iczn ą.
WÓjt wtrącił, że nie jest biegły w sprawach internetu i nie zna odpowiedzi na pytanie radnego
Leszka Głąba.
W związku z brakiem dalszych uwag do projektu, przewodniczący rady zamknął dyskusję nad
projektem i przystąpił do głosowania poprzez podniesienie ręki za przyjęciem
przed miotowej uchwały.
wvnik głosowania w sprawie określenia zasad i trvbu przeprowadzania konsultacii
społecznvch z mieszkańcaml Gminv Bralin.
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych,
ZA- przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych,
PRZEC|W _ 0,

GŁosY WSTRZYMUJĄCE - 1_.

Rada podjęła uchwałę nr XXXV/145/2OL6.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pkt 16)Wolne głosy i informacje.
Radny Kamil Lenort zapytał wójta, dlaczego nie uczestniczył w zebraniu wiejskim, które miało
miejsce w Nowej Wsi Ksiązęcej a takze, dlaczego nie zapewniono obsługi biurowo -
tech nicznej,

Wójt powiedział, że nie był na zebraniu wiejskim poświęconym funduszowi sołeckiemu, bo
uważa, że jego obecność na tym zebraniu nie byłaby wskazana. lnicjator zebrania - sołtys nie
zwrócił się o zapewnienie obsługi administracyjnej,
Radny Tadeusz lwan zwrócił się do przewodniczącego obrad z uwagą, że radny Krzysztof
Sutowicz, jako nowo wybrany radny nie powinien brać udziału w głosowaniu nad protokołami,
Radny Krzysztof Sutowicz wtrącił, że zapoznał się z ich treścią.
Przewodniczący rady odpowiedział, ze nie jest to błąd proceduralny.
WÓjt zabrał głos w kwestii zakupu działki pod budowę hali sportowej i poinformował
zebranych, żew związku z żądaniem sprzedających, aby w akcie notarialnym zawrzec na ich
rzecz słuŻebnoŚĆ przelazdu, przejścia oraz wymóg postawienia muru, wymagana jest opinia
rady. Na służebność musi wyrazić zgodę rada gminy w formie uchwały.
Operat szacunkowy wartości działki opiewa na kwotę 48,00 zł za mz,

Wójt poprosił radnych o ponowne zajęcie się kwestią zakupu gruntu,
Przewodniczący rady zapytał wójta, kiedy będzie znał szczegóły dotyczące nowych żądan
strony zbywającej.

WÓjt odpowiedział, że do końca tych szczegółów nie pozna/ nie ma kontaktu z właścicielami,
rozmowy są prowadzone za pośrednictwem kancelarii prawnej.
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Radny Roman Lemanik zainteresował się zamierzeniami państwa Góreckich w związku z ich
ządaniem zagwarantowania sobie dojazdu do nieruchomości.
WÓjt odniósł się do zasadności zagwarantowania przejścia. Powtórzył, ze nie zna szczego|ow,
chciałby poznać stanowisko rady w tej kwestii.
WÓjt dodał, że informacje w kwestii ośrodka zdrowia przedstawił radnym na debacie.
Kierownik RGl dodał, że uderza go nieprzewidywalność partnera potencjalnej transakcji
kupna - sprzedaży gruntu.

Przewodniczący rady stwierdził, że nalezałoby się zwrócić do sprzedającego o pisemne
określenie stawianych warunków,
WÓjt powiedzial, ze to będzie trwało. Po pierwszym ijedynym spotkaniu, które się odbyło
wójtowi jest wiadomo, że sprzedający chciałby uchronić dalszą część nieruchomości przed
oddziaływaniem hałasu.

W dniu jutrzejszym zostanie skierowane do sprzedających pismo o określenie, na czym
miałaby polegać służebność.

Radny Roman Lemanik wyraził obawę, ze sprzedający nie będą potrafili na chwilę obecną
sprecyzować swoich oczekiwań.
Wywiązała się dyskusja w kwestii spornego gruntu m. in. jego wartości, słuzebności.
WÓjt zaznaczył, że nalezy do tematu wrócić, Nie są to łatwe rozmowy, zaprasza
zainteresowanych radnych do wzięcia udziału w negocjacjach ze sprzedającymi.
Radny Piotr Pańczuk zauważy|, że właścicielka wystąpiła o wydanie decyzji o warunkach
zabudowy.

Wójt odpowiedział, że idzie o inną działkę.

Mieszkaniec gminy Piotr Hołoś poprosił w kontekście remontów bieżący lub zadań na rok
2017 o rozpatrzenie potrzeby wyremontowania biezącego chodnika przy ulicy Kościelnej.
Przewodniczącv rady powie dzia|, że do biura rady wpłynęło pismo NSA w Warszawie w kwestii
przekazania odpisów postanowienia w sprawie ze skargi kasacyjnej.
Przewodniczący obrad przytoczył uzasadnienie NSA.

Radny Tadeusz Iwan stwie rdził, że odczytano nieprawdę, bo on nie brał udziału w głosowaniu.

Przewodniczący rady odpowiedział, że odczytał orzeczenie NSA.

WÓjt powiedział, że w tym przypadku nie doszło do merytorycznej oceny przebiegu wyboru.
Przewodniczący rady zapytał wójta o to, jaki ma interes, aby negować wybór
p rzewod n iczącego.

WÓjt odpowiedział, że nie neguje kwestii wyboru przewodniczącego tylko zwraca uwagę, ze
do rozpoznania sprawy nie doszło ze względu na brak interesu prawnego części radnych.
Przewodniczący rady zauważył, że na stronie BlP brak jest zarządzenia w sprawie zmiany
regulaminu wynajmu pomieszczeń w szkole podstawowej i gimnazjum na terenie gminy
Bra lin.

Wójt poprosił przewodniczącego o kontakt w tej sprawie w czasie jego dyzuru.
Przewodniczący rady odczytał deklaracje radnego Krzysztofa Sutowicza o przystąpieniu do
klubu radnych ,,Razem dla Gminy Bralin",

Radny Leszek Głąb zapytał, dlaczego dzisiejsza sesja nie była poprzedzona posiedzeniami
właściwych komisji rady.

Radny Paweł Narękiewicz przyznał, ze sesja nie była poprzedzona posiedzeniami komisji.
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Radny Tadeusz lwan poruszył sprawę uzyskania opinii WlR w kwestii ceny zyta będącej
podstawą do obliczenia podatku rolnego.

Przewodniczący rady odczytał zebranym e mail WlR w tej sprawie.
Wójt zwrócił uwagę, że pismo zostało przekazane radzie.

Pkt 17) Zamknięcie posiedzenia.

Po wyczerpaniu tematów przewidzianych na dzisiejsze posiedzenie przewodniczący zamknął
obrady XXXV sesji Rady Gminy Bralin i podziękował obecnym za udział,

Załącznik:
Nagranie XXXV sesji.

!}RZEwoDNIC [ĄCY
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